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HARJUMAA OMAVALITSUSTE LIIT 
JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
 
Tallinn, Sirge 2 Omavalitsusmaja     11.veebruar  2015.a.   
 
 
Koosoleku algus: 11.00 
Koosoleku lõpp: 12.30 
 
Osalejad: Lisatud registreerimislehed 
Päevakord kinnitatakse esitatud kujul 
 
Päevakorrapunkt 1.  
Ettepanekud Esmatasandi tervisekeskuste kaasajastamine - meetme määruse 
eelnõu tööversiooni. 
Ettekandja Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm 
 /Materjalid lisatud/ 
 
Arutelu. 
Ettepanek Kiili vallavalitsuse esimest  muudatusettepanekut mitte edasi saata, jääda 
tabeli teise muudatusettepaneku juurde. Informeerida Aimur Liivat, et nad edastaksid 
esimese muudatusettepaneku otse vallavalitsusest sotsiaalministeeriumi.  
 Nõustuda ülejäänud muudatusettepanekutega. 
 
 Protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks 
Muudatusettepanekud, välja arvatud Kiili Vallavalitsuse esimene muudatusettepanek, 
saata Sotsministeeriumile. Muudatusettepanekud saata ka ELL-le ja EMOL-ile. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 2 
Haridus- ja Teadusministeeriumi 2014. aastal eraldatud vahendite kasutamise 
aruande kinnitamine 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp, Ruth Jürisalu ja Vello Tamm  
/Materjalid lisatud/ 
Ruth Jürisalu: Ülevaade vahendite kasutamisest. Alushariduse koolitustelt väga hea 
tulemus – tagasiside koolitatavatelt ja lasteaiajuhtidelt väga hea, praktiliselt pooled 
lasteaedade töötajad said aasta jooksul täienduskoolitusel osaleda. Sellel aastal 
jätkub koostöö Alusharidusasutuste Juhtide Ühendusega. 
 
Vastu võetud otsus nr 1 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
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Päevakorrapunkt 3 
HOL 2014. aasta eelarve täitmise kinnitamine 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm 
 
Vello Tamm tutvustab täitmist. Aasta tulem on positiivne ja eelarvelisi vahendeid 
suutsime kokku hoida. 
 
Vastu võetud otsus nr 2 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 4  
HOL büroo struktuuri muutmine 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm 
 
Vello Tamm: Tegemist on HOL Büroo struktuuri taastamisega. Uuesti on vaja luua 
sekretär-administraatori töökoht. Kokku on siis HOL büroos 4,6 töökohta. 
Konkursile on tänaseks laekunud üle saja avalduse, homme lõpeb kahe nädalane 
tähtaeg CV keskuses. Pärast seda teeme valiku ja vajalikud kohtumised. 
 
Vastu võetud otsus nr 3 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 5 
Ettepanekud likviidsete varade paigutamisest 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm   
 
Vello Tamm tutvustab audiitori seisukohta likviidsete varade paigutamiseks Taru Hoi-
laenu Ühistusse.  Täiendavaid ettepanekuid pärast eelmist volikogu koosolekut ei ole 
büroole tulnud. 
 
Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Teha Volikogule ettepanek paigutada üheks aastaks  Tartu Hoiu-laenu Ühistusse 
100 tuhat eurot ( büroo likviidsed varad koos Harjumaa 2018. aasta laulupeo 
fondiga). 
  Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 6 
Volikogu kokkukutsumine  
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm   
 
Päevakorra arutelu.  
 
Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Kutsuda kokku korraline volikogu koosolek 18.veebruaril 2015. aastal, algusega kell 
10.00 esitatud päevakorraga Kuusalu vallas, Kuusalu Koolis. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 7  
Vahendite eraldamine HOL poolt rahastatavatele ühisüritustele  

7.1. Harjumaa Alushariduse Juhtide Ühendus 9800€. 
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Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Eraldada  Harjumaa Alushariduse Juhtide Ühendusele koolituste 
korraldamiseks 9800€. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole 
 
7.2. Harjumaa keelpilliorkestri taotlus Sümfooniaorkestrite X festivalil Cremonas 
osalemiseks 4400€. 
Ürituse kogueelarve on 32120€. Harjumaalt osalejaid 44, ettepanek toetada iga 
last 100€ seega kokku 4.400€. Kulutused ühe inimese osalemiseks festivalil 
765€.  
 

Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Eraldada  Harjumaa keelpilliorkestrile  osalemiseks Cremona festivalil 4400€€. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole 
 
7.3. Harju Maavalitsusele täiendavate vahendite eraldamine 8 000€ 
 

Vello Tamm tutvustab Harju maavalitsuselt saadetud täiendavaid põhjendusi. 
 

Kõik HTMi sihtotstarbelisest toetusest korraldatavad  üritused  peavad olema riiklikku 
õppekava ja lapse arengut toetavad.  
Suurendasime taotluses olevat summat 8000.- euro võrra, kuna summa on olnud 
sama  kaks aastat: 2013. ja 2014.a.  
Laste arv Harjumaal on aga suurenenud ja suurenenud on ka  osalemine 
aineolümpiaadidel -  maakonna tasemel aineolümpiaadidel saavutatud hea tulemus 
aitab meie põhikooliõpilastel jätkata õpinguid Tallinna nn eliitkoolides.  Laste arvu 
suurenemine olümpiaadidel nõuab ka lisakulutusi. (Juba praegu ei saa osaleda kõik 
soovijad, vaid ainult koolide parimad). 
Lisaks laste arvu suurenemisele mõjutab taotlust ka elukalliduse tõus.  

 
Riigi tasandil tähtsustatakse reaalainete osakaalu ja vajadust teha tööd, suunamaks 
lapsi reaalaineid ja insenerierialasid õppima. Seda suunda toetab algatatud keemia-
füüsika teemapäevade projekt. 
Oleme suutnud suurendada huvi reaalainete vastu ja kasvanud on osalejate arv 
matemaatika, keemia ning füüsika olümpiaadidel. 
Suur on ka õpilaste osalemine etlus- jt loovkonkurssidel. Kuna see kõik on laste 
tuleviku jaoks tähtsad, ei saa neist ühestki loobuda.  
Õpilaste ettevalmistamine olümpiaadideks nõuab spetsiaalset tööd ka õpetajatelt, 
kes vajavad vastavat koolitust. Ainesektsioonides kasutatavate lektorite töötasu on 
viimastel aastatel tunduvalt tõusnud. Tõusnud on kulutused õppevahenditele nt 
keemias ja füüsikas.  Õpilasürituste ettevalmistamine nõuab ka õpetajate koolitusi, 
ülesannete integreerimist ja eri õppeainete integreerimist, et toetada uue õppekava 
rakendamist. 

 
Kevadel 2015 on planeeritud maavanema vastuvõtt olümpiaadide võitjatele.  Sellega  
suurendame tähelepanu hariduslikult andekatele  lastele ja tähtsustame õppimist. 
 

Arutelu 
Kõik on umbmäärane ja ühtegi numbrit ei ole. Põhjendus ei ole piisav. Juhatus soovib 
täpsemaid numbreid. 
Küsisime kui palju on õpilasi üritustel rohkem ja millised on uued üritused. Üritustel 
peavad olema ju eelarved, ega numbreid ei saa laest võtta.  
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Kui palju on täiendavaid üritusi HEV lastele ja mis on nende ettevõtmiste planeeritud 
eelarved. 
Töötasude tõusu suurust ei ole, laiame ainult ebamäärased väljendid, et on tõusnud, 
jne.  
Väide, et summa on olnud 2013. ja 2014.aastal sama ei ole tõene. Eraldatud on 2012. 
aastal 26 730€: 2013. aastal 26 800€:2014. aastal 30 000€ ja 2015. aasta  taotlus on 
38 000€. 
 
Ettepanek suunata Harju Maavalitsuse täiendav taotlus läbivaatamiseks ja andmete 
täpsustamiseks  HOL Kultuuri- ja Hariduskomisjoni. Komisjonil teha ettepanekud 
kahe nädala jooksul Juhatusele. 

 
Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 

Suunata Harju Maavalitsuse taotlus uuesti ettepaneku tegemiseks ja 
täiendavate eelarvete läbivaatamiseks. Ettepanek esitada Juhatuse 11.märtsi 
koosolekule. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 

 
Päevakorrapunkt 8 
 Informatsioonid: 

 
8.1. Harjumaa omavalitsustöötajate talvepäev Sauel 13.03. 

Informatsiooni annavad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm 
 

Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 

 
8.2. Harjumaale rajatava Camphilli küla taotlus 

Informatsiooni annavad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm 
 
Vello Tamm tutvustab saabunud taotlust. 
Arusaamatuks jääb projekti rahastamine. 
Rein Riga tutvustab Haraka Kodu probleeme. 

 
Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Kutsuda taotlejad esinema volikogu koosolekule ja kutsuda Haraka Kodu esindajad 
tutvustama oma projekti käiku. 

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 

8.3. SA Harjumaa pärandkultuur projekt 
Informatsiooni annavad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm 

 
Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Pärast äriplaani valmimist võtta arutusele juhatuses ja volikogus 

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 

8.4. Harjumaa Ühisteenuste koosoleku info 
Informatsiooni annab Vello Tamm 
 

Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
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8.5. Kevadkoolituse info 28-29.05. Läänemaa 
Informatsiooni annab Vello Tamm 
 
 
 

Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Korraldada koolitusreis 28.-29.mail Läänemaale. Bürool ette valmistada programm ja 
korraldamine. 

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 

 
 
 
 
Päevakorrapunkt 9 
Kohal algatatud teemad 
 
Uusi teemasid ei algatatud. 
 
 
/allkirjastatud digitaalselt/ 
 
 
Kaupo Rätsepp       Vambo Kaal 
Esimees       Protokollija 


